
Zápisnica 
zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 13.06.2022 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 

 
Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  
                       
                      Ing. Martin Matula 
                      p. Viliam Lučanský 
                      Ing. Igor Malko 
                      Mgr. Elena Pospíšilová 
                      Ing. Peter Rendek 
                      Ing. Marek Korbeľ 
                      - prezenčná listina (príloha č. 1) 
 
1. Otvorenie  

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, 
starostka obce. V úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a skonštatovala, že nie sú 
všetci prítomní. Chýba Ing. Rastislav Košút, ale zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé rokovať a 
uznášať sa. Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu 
s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva.  
 

Program: 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Kontrola uznesení 
5. Výstavba DSS v lokalite Lázky 
6. Informácia o MŠ, ZŠ, ŠJ 
7. Rozpočtové opatrenie VI/2022 
8. Osadenie bleskozvodov na tribúne TJ Slovan Bystrička 
9. Kúpa futbalových bránok na ihrisko TJ Slovan Bystrička 
10.  Žiadosť Klubu mladých športovcov v zastúpení Petrom Vavákom o výpožičku skladových 

priestorov na športové účely – bezplatný nájom 
11.  Nájom časti pozemku KN E 280/46 o výmere 100m² pre pána Jána Sopóciho 
12. Žiadosť firmy LYNXWOOD s.r.o zastúpenou p. Otom Rajniakom ml. 
13. Kúpna zmluva – kúpa cestného telesa, chodníka , verejného osvetlenia – cesta Niže dediny 

uzavretá medzi obcou Bystrička a Jozefom Kurhajcom  
14. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Bystrička na II.polrok 2022 
15. Cenová ponuka od pána Lihana na vymaľovanie 3 tried a 2 WC v ZŠ 
16. Určenie počtu poslancov OZ a úväzok starostu na ďalšie volebné obdobie 
17.  Došlá korešpondencia, rôzne 
18.  Diskusia 
19.  Záver  
 
 
 
 



2.- 3.  Určenie členov návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a schválenie programu. 
     Návrhová komisia:           Ing. Matula , Ing. Korbeľ a Ing. Rendek 
    Overovatelia zápisnice :  Mgr. Pospíšilová, p. Lučanský 
Poslanci schválili návrhovú komisiu, overovateľov aj program jednohlasne.  
 
4. Kontrola uznesení 
Uznesenie č. 586/2022 . Preložila sa žiadosť TJ – samostatný bod 
 
5. Výstavba DSS v lokalite Lázky 
Riaditeľ DDS – Benetrix predstavil projekt výstavby  DDS ,- ktorá by mohla byť v našej obci . Komunitný 
typ poskytovania služby a sú tam možnosti využiť peniaze z plánu obnovy. Bolo by to  max pre 12 ľudí 
vyhradené pre určitú diagnózu. Obec by nemusela spolufinancovať. 
p. Daruľová sa informovala ako by predbiehalo financovanie 
Ing. Korbeľ – ako bude fungovať financovanie budovy a chod zariadenia 
Starostka – pre obec by bolo výhodnejšie ak by obec urobila výnimku a obec by pozemok predala 
a ostatné veci by nemusela riešiť. 
Ing. Rendek – či by sa dalo to kombinovať napr. denný stacionár so stálymi klientami. 
Riaditeľ  - uvidia ako ešte bude výzva predložená, ale si myslí že by sa to dalo. Chod zariadenia by bola 
zabezpečovaná firmou Benetrix a ostatné záležitosti by boli závislé na zmluve, ktorá by bola s podpísaná. 
Bolo by dôležité ako bude zmluva koncipovaná.  
Starostka – obec by uvítala takýto projekt, ľudia s o to zaujímajú.   
Poslanci to prediskutujú a svoje rozhodnutie oznámia . 
 

6.Informácia o MŠ, ZŠ, ŠJ 
JUDr. Kubalová – prečítala správu za MŚ – príloha č. 2 
Ing. Malko - koľko detí ide do ZŠ ? 
JUDr. Kubalová – z 8 detí ide len 5 a  jednému sa nástup odkladá . 
Mgr. Ugorčáková – prečítala správu za ZŠ - príloha č. 3 
Mgr. Kováčová – prečítala správu za ŠJ – príloha č. 4 
 

7. Rozpočtové opatrenie VI /22  
Starostka – materiály ( príloha č. 5,)  poslanci  dostali a otvára diskusiu:  
Poslanci musia odsúhlasiť rezervný fond , ktorý sa ide použiť na rozšírenie ihriska, nákup bránok a  
osadenie bleskozvodu 

Hlasovanie: 
 Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
8 Osadenie bleskozvodov na tribúne TJ Slovan Bystrička 
Starostka dala urobiť projekt na bleskozvod, lebo bol v havarijnom stave a nefunkčný. Keďže ide 
o zdravie a životy občanov a detí je potrebné ho nainštalovať. 

Poslanci schvaľujú. 
Hlasovanie: 
 Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
9. Kúpa futbalových bránok na ihrisko TJ Slovan Bystrička 
Starostka – projekt na multifunkčné ihrisko neprešiel, tak môžeme uvoľniť peniaze na 
rozšírenie ihriska z rezervného fondu a nákup bránok. 
Poslanci schvaľujú. 
Hlasovanie: 



 Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
 
10. Žiadosť Klubu mladých športovcov v zastúpení Petrom Vavákom o výpožičku skladových 
priestorov na športové účely – bezplatný nájom 
Starostka – žiadosť dostali (príloha č. 6) . Poslanci nemali žiadne otázky. Pani kontrolórka navrhuje, že 
keď to majú bezplatne, mohli by aspoň recipročne odrobiť na brigáde. 
Ing. Malko navrhuje to presunúť keď bude prítomný Ing. Košút , aby sa to dotiahlo.  

Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
11. Nájom časti pozemku KN E 280/46 o výmere 100m² pre pána Jána Sopóciho 
Starostka -  žiadosť dostali ( príloha č 7 ) 

Bez pripomienok 
Hlasovanie : 
 Za: 6  Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
12. Žiadosť firmy LYNXWOOD s.r.o zastúpenou p. Otom Rajniakom ml. 
Prekladá sa 
Hlasovanie : 
 Za: 6   Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
13. Kúpna zmluva – kúpa cestného telesa, chodníka , verejného osvetlenia – cesta Niže dediny 
uzavretá medzi obcou Bystrička a Jozefom Kurhajcom  
Starostka – už sme im dali predbežný súhlas 

Hlasovanie : 
 Za: 6   Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
14. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Bystrička na II.polrok 2022 
Materiály ( príloha č  ) dostali  
bez diskusie 
Hlasovanie : 
 Za: 6   Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
15. Cenová ponuka od pána Lihana na vymaľovanie 3 tried a 2 WC v ZŠ 
Starostka dostala požiadavku pani riaditeľky ZŠ o vymaľovanie tried. Schválená cenová ponuka 
vyplatené z rezervného fondu. 
Hlasovanie : 
 Za: 6   Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
16. Určenie počtu poslancov OZ a úväzok starostu na ďalšie volebné obdobie 
Poslanci súhlasia s terajším systémom 
Hlasovanie : 
 Za: 6   Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
17. Došlá korešpondencia, rôzne 
Starostka  

Správa z finančnej kontroly – vrátenie 15 000 €. Neuznali nám naše odvolanie. 



Kontrolórka – bude sa to musieť schváliť z rezervného fondu ako neuznaný oprávnený 
výdavok. 

Hlasovanie : 
 Za: 6   Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 

 
- Dve žiadosti o poskytnutie finančnej pomoci . Hujčákovcom (príloha č. 
- Starostka odporúča schváliť  
Hlasovanie – schválili po 200 € jednorázovo: 
 Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
- 16.7.2022 prídu na Bystričku členovia z družobnej obce z Moravy . Keďže starostka je 

mimo obce poverila zástupcu Ing. Malku o zorganizovanie tejto akcie.  Treba zabezpečiť 
guláš, športové hry a večer  bude zábava. Treba odsúhlasiť 1000 € na občerstvenie a 
ceny. 

 
- Zrušili sme zmluvu s firmou čo mala robiť chodník, lebo za tú cenu to nedokážu urobiť. 

Stratili sme cca 5 mesiacov. Musíme robiť nové verejné obstarávanie. 
 

18. Diskusia 
Matula – posledné dni tiekol veľmi špinavý potok 
Korbeľ – upozorniť na útok medveďa 
Lučanský – športovkyne čo budú robiť zábavu si chcú požičať stan? 
Starostka – stan nebol lacný a chce ho využívať na obecné akcie. Nechce, aby sa požičiaval.  
 
V  prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


